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Geachte college, 

Het is met trots dat wij u de concept tekst van de nieuwe Strategische Agenda 2020 - 2025 van 

Regio Foodvalley aanbieden. Na het verschijnen van de Startnotitie heeft de commissie van alle 

raden uit de Regio reactie ontvangen. Daarnaast is op verschillende momenten input opgehaald en 

gesproken over de geschetste lijn, onder andere in mei van dit jaar in Pathé Ede. Al deze reacties 

zijn besproken binnen de commissie en in samenhang verwerkt1. Het voorlopig eindresultaat ligt nu 

voor u.  

 

De Strategische Agenda is hiermee nog niet klaar, dat realiseren we ons. Zo is een financiële 

doorkijk nodig. Ook als het gaat om de organisatie, aansturing en werkwijze, waar vanuit 

verschillende raden en triple helix partners aandacht voor is gevraagd, is uitwerking noodzakelijk. Dit 

vindt nu plaats onder regie van de gemeentesecretarissen en het is van belang dat dit zorgvuldig en 

integraal (met aandacht voor de samenhang met Regio Deal en AgriFood 2030) wordt benaderd. Als 

commissie hebben wij inrichtingsprincipes meegegeven die wij essentieel vinden voor een 

gezamenlijke, heldere en werkbare governance. Dit alles om te komen tot een breed gedragen 

Strategische Agenda, die alle kolommen niet alleen vaststellen, maar ook als leidraad voor 

gezamenlijk handelen hanteren.  

 

Wij willen u vragen de concept Strategische Agenda en de Verdieping aan te bieden aan uw raad 

voor wensen en bedenkingen. Suggesties om de kwaliteit te verbeteren zijn van harte welkom. In het 

bijzonder is de commissie geïnteresseerd in wat er nodig is om commitment vanuit uw gemeente te 

kunnen geven. De commissie vraagt u om eventuele wensen en bedenkingen terug te koppen aan 

het algemeen bestuur van de gemeenschappelijke regeling Regio Foodvalley, zo mogelijk voor eind 

december 2019.  

 

Op verschillende bijeenkomsten, waaronder de raadsinformatiebijeenkomst van 13 november, zal er 

volop ruimte zijn om verder met elkaar in gesprek te gaan.  

                                                      
1 In de bijlage bij deze brief is een overzicht gegeven van de door raden ingediende 
aandachtspunten en wensen en bedenkingen en de wijze waarop hieraan tegemoet is gekomen.  
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Wij zijn trots op onze regio en zijn ervan overtuigd dat het potentieel dat we met elkaar in handen 

hebben met deze Strategische Agenda nog beter benut kan worden. Wij wensen u veel leesplezier! 

 
Met vriendelijke groet, namens de commissie Strategische Agenda, 

 

 

 

 

 

Gijs Eikelenboom      Mariska de Kleijne 

Voorzitter      Vicevoorzitter 

 

 

 
 

 

 

Bijlagen:  

• Overzicht van aandachtspunten raden bij Startnotitie en reactie commissie 

• Concept Strategische Agenda 2020 - 2025 

• Verdieping bij de Strategische Agenda 2020 - 2025 

 

 

 

 

 

 


